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LIIKUNTAPAIKKAMAKSUJEN TARKASTAMINEN

Vapaa-aikajaosto 17.02.2022 § 3

Vapaa-aikatoimenjohtaja Juha Pesonen (p. 044-4970 403)

Muhoksen kunnan omistamien  liikuntapaikkojen käyttömaksuista päättää kunnan
hallintosäännön mukaan hyvinvointilautakunta. Maksuja on tarkastettu yleensä
kahden vuoden välein. Nyt korona-aikana hinnat on pidetty ennallaan, kun
liikuntapaikat ovat olleet pitempiä aikoja suljettuina.
Liikuntapaikkoja, joista maksuja peritään ovat Tähtiareena, koulujen liikuntasalit,
Uimahalli ja Jäähalli.
Muhoksen kunnan talousarviota valmisteltaessa pohjaesityksenä oli, että
liikuntapaikka maksuja korotettaisiin 5 % 1.8.2022 alkaen.
Muhoksen kunnassa on käytäntönä että alle 18-v urheiluseurojen vuorot ovat
ilmaisia tietyin rajoituksin.
Vapaa-aikajaosto voi asiantuntijaelimenä antaa ehdotuksen
hyvinvointilautakunnalle ko. asiasta.

VAPAA-AIKATOIMENJOHTAJAN ESITYS:
Vapaa-aikajaosto esittää hyvinvoinilautakunnalle, että Tähtiareenan, koulujen
salien ja Jäähallin käyttömaksuja korotetaan 5 % 1.8.2022 alkaen. Alle 18-v
urheiluseurojen vuorot säilytetään ilmaisina, kuitenkin rajoittaen Tähtiareenalla ja
koulujen saleissa vuoromäärien sallimissa rajoissa sekä Jäähallilla kaksi ilmaista
viikkovuoroa / joukkue. Uimahallin käyttömaksut pidetään ennallaan. Uimahallin
osalta perusteluna on uimahallin altaiden määrä ja koko suhteessa alueen muihin
halleihin ja niiden hintataso. Hyvinvointilautakunnassa esitetään laskelma myös
10%:n ja 15%:n hintojen korotuksesta jäähallin osalta.

PÄÄTÖS: Vapaa-aikajaosto hyväksyi yksimielisesti vapaa-aikatoimenjohtajan
esityksen.

Hyvinvointilautakunta 06.04.2022 § 37

toimialajohtaja Juha Valta (puhelin 044 4970 400):

Vapaa-aikajaosto on kokouksessaan 17.2.2022 § 3 käsitellyt liikuntapaikkojen
käyt tö mak su jen korotuksia 1.8.2022 alkaen. Käyttömaksujen korotusten poh ja esi-
tyk se nä oli Muhoksen kunnan tasapainottamisohjelmaan kirjattu 5%:n korotus
mak sui hin. Vapaa-aikajaosto esittää hyvinvointilautakunnalle Tähtiareenan, kou-
lu jen salien ja jäähallin käyttömaksuihin 5%:n korotuksen 1.8.2022 alkaen. Alle
18 -vuotiaiden urheiluseurojen vuorot pidetään ilmaisina, kuitenkin rajoittaen
Täh ti aree nal la ja koulujen saleissa vuoromäärien sallimissa rajoissa sekä jää hal lil-
la kaksi viikkovuoroa/joukkue. 



Esityslistan oheismateriaalina on koonti esitetyistä maksuista liikuntapaikoittain.

TOIMIALAJOHTAJAN ESITYS: Hyvinvointilautakunta hyväksyy va paa-ai ka-
jaos ton esityksen. 

KÄSITTELY: Merkittiin pöytäkirjaan, että kokouksen alussa va paa-ai ka toi men-
joh ta ja Juha Pesonen ja vapaa-aikajaoston puheenjohtaja Harri Pirnes selostivat
asiaa lautakunnalle.

Hyvinvointilautakunnassa oli nähtävillä koonti esitetyistä maksuista lii kun ta pai-
koit tain, jossa oli laskelma myös 10%:n ja 15%:n hintojen korotuksesta jäähallin
osal ta.

Asian käsittelyn aikana Tapani Ervasti esitti, että Tähtiareenan ja koulujen salien
käyttömaksuihin tehdään 5 %:n korotus 1.8.2022 alkaen, vapaa-aikajaoston
esityksen mukaisesti. Lisäksi jäähallin käyttömaksuun tehdään 15 %:n korotus
1.8.2022 alkaen. Alle 18 -vuotiaiden urheiluseurojen vuorot pidetään ilmaisina,
kuitenkin rajoittaen Tähtiareenalla ja koulujen saleissa vuoromäärien sallimissa
rajoissa sekä jäähallilla kaksi viikkovuoroa/joukkue. 

Eero Suomela, Hanne Huusko ja Jaana Pohjola-Malmberg kannattivat Ervastin
esi tys tä. 

Keskustelun asiasta päätyttyä puheenjohtaja totesi, että on tehty toimialajohtajan
esi tyk ses tä poikkeava kannatettu esitys. Puheenjohtaja kysyi hyväksyykö lau ta-
kun ta Ervastin esityksen yksimielisesti. Lautakunta hyväksyi Ervastin esityksen
yk si mie li ses ti.

PÄÄTÖS: Hyvinvointilautakunta päätti yksimielisesti, että Tähtiareenan ja
koulujen salien käyttömaksuihin tehdään 5 %:n korotus 1.8.2022 alkaen,
vapaa-aikajaoston esityksen mukaisesti. Lisäksi jäähallin käyttömaksuun tehdään
15 %:n korotus 1.8.2022 alkaen. Alle 18 -vuotiaiden urheiluseurojen vuorot
pidetään ilmaisina, kuitenkin rajoittaen Tähtiareenalla ja koulujen saleissa
vuoromäärien sallimissa rajoissa sekä jäähallilla kaksi viikkovuoroa/joukkue. 

Uimahallin käyt tö mak sut pidetään ennallaan. Uimahallin osalta perusteluna on
uimahallin altaiden mää rä ja koko suhteessa alueen muihin halleihin ja niiden
hintataso. 
_______________

Päätöksen teon jälkeen klo 19.37 lautakunnan jäsen Tapani Ervasti poistui
kokouksesta ja hänen varajäsen Minna Taivalkoski saapui kokoukseen.

________________


